
Møte i Programutvalg for farmasi, 21. september 2022 

Til stede: Wei Wang, Anni Vedeler, Lars Herfindal, Lone Holst, Svein Haavik, Silke Appel, 
Reidun Kjome, Torgils Fossen (teams), Quynh Le (teams), Raisa Talukdar, Nora Tvedten 
(fra 10), Sørine Andersen og Marte Nørve Årvik. Ikke tilstede: Bengt Erik Haug, Emmet 
McCormack 

I Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent. Velkommen til Raisa, som nytt studentmedlem. 

II Protokoll fra møte 4. mai 2022 
Godkjent. Marte sender resultatene fra studiebarometeret og evt. SHOT til FFU, det 
ble ikke gjort før sommeren. 

8/22 Sak på sirkulasjon fra mai: Endre vurderingsform for FARM395, Farmakoterapi. 

Vedtak: Vurderingsformen for FARM395 endres fra skriftlig skoleeksamen (2 timer) 
til skoleeksamen hjemme, fra og med høsten 2022. 

9/22 Ny ekstern fagfelle fra 1. januar 2023 (diskusjonssak) 

Anne Berit Samuelsen, fra UiO, er ekstern fagfelle og perioden hennes går ut ved 
nyttår 2022. Programutvalget diskuterte forslag til ny ekstern fagfelle.  

Det ble nevnt at personer som kan dele erfaringer ved bruk av sambruksemner eller 
innen fysikalsk og analytisk kan være interessant. Det er mulig å se til andre 
universitet i Norden og ikke bare de norske universitetene. 

Oppfølging: Lone sjekker videre for aktuelle kandidater 

10/22 Sak fra møte i Studieledelsen - Sammenheng mellom undervisning, vurdering og 
læringsutbytter (diskusjonssak).  

Punkter som ble diskutert: 

Karakterskala:   
-Kan man ha ulik karakterskala på ulike emner (basalfag bestått/ikke bestått,
fagspesifikke fag A-F)? For opptak til master er karakterer viktig.
-Man kan gi individuell tilbakemelding selv om man gir bestått/ikke bestått.
-Karakterskala er et virkemiddel for å vise hvilke studenter som er faglig sterke, noe
som gir kreditt for gode studenter.

Vurdering: 
-Viktig å diskutere når vi skal ha formativ eller når vi skal ha summativ vurdering.
-Skal man ha slutteksamen eller vurdering underveis?
-Er det hensiktsmessig å ha MCQ-oppgaver og i hvor stort omfang av vurderingen?
-Det kan være vanskelig å sensurere kortsvaroppgaver.
-Det tar lengre tid med formative læringsformer/vurdering.
-Det er mulig og også ta vekk noen slutteksamener, og bruke andre vurderingsformer



som f.eks. mappevurdering? 
-Det er mulig å bruke mange ulike vurderingsformer både underveis og som
slutteksamen. Viktigst at det er samsvar mellom undervisning, vurdering og
læringsutbyttene.
-I større grad vurdere om vi skal bruke fagfeller for å sjekke eksamensoppgave og
sensorveiledning vi bruker (f.eks., som de gjør i FARM205 der UiB samarbeider med
eksamen med UiT, UiO og Nord Universitet)

Orienteringssaker 

Saker fra studentene: 
-FREMFARM – må gi tydeligere beskjed om hva FREMFARM-kurset til Gia er! Viktig at studentene
forstår hvorfor de er meldt på det, at det ikke er obligatorisk, men kan hjelpe dem med å se
sammenheng.

-det kom opp et spørsmål om søkere som har hatt MRSA kan søke opptak til studiet. Det er ingen
hindring. Se informasjon som ligger på nettsiden: Tilråding om vaksinar og krav til medisinsk testing |
Det medisinske fakultet | UiB

-Studentene som deltok i studentworkshopen om Design Thinking savner deltakerbevis - Marte
følger opp.

-Forelesninger som plutselig ble digitale: Dette må informeres om i god tid i forveien, ikke rett før
forelesningen skal holdes. Har skjedd i FARM270 og FARM290. Studentene kan gjerne ta det opp
med foreleser direkte, evt. emneansvarlig.

Emneevalueringer: MEDSTA, FARM260, FARM238 (se vedlegg) 
Få respondenter på emneevalueringen for FARM238. Få som møtte på forelesningene, og også få 
som hadde sett på videoforelesningene, Studentene melder om kollisjon mellom FARM250-lab og 
andre emner på kjemisk, og mange prioriterte bort forelesningene på FARM238. Kollisjoner skal ikke 
forekomme, dette må sjekkes opp i til neste gang (Marte og studiekonsulent på kjemisk følger opp). 

Ellers ingen kommentarer. 

Husk årlig egenvurdering for emnene som undervises høsten 2022. Lenke til skjema for Det 
medisinske fakultet: Årlig egenvurdering av emner tilknyttet Integrert masterprogram i farmasi 
(uib.no) 

Årlige egenvurderinger: FARM205, MEDEPI (bak innloggingsmur) 
FARM205: vurdere å ha innlegg på videregående skole som en del av rekrutteringstiltak. 
Emneansvarlig vil følge opp med Apotekforeningen om evt. midler for å reise hjem til sin lokale vdg. 
Vi må vurdere om det skal det rettes mot: 1. klasse før de velger, eller 3, klasse som har valgt realfag? 
Eller begge deler. 

https://www.uib.no/med/vaksine#mrsa-test
https://www.uib.no/med/vaksine#mrsa-test
https://kvalitetsbasen.app.uib.no/rapport.php?rapport_id=11134
https://kvalitetsbasen.app.uib.no/rapport.php?rapport_id=11031
https://skjemaker.app.uib.no/view.php?id=11866061
https://skjemaker.app.uib.no/view.php?id=11866061
https://kvalitetsbasen.app.uib.no/rapport.php?rapport_id=11139
https://kvalitetsbasen.app.uib.no/rapport.php?rapport_id=11140


MEDEPI ingen kommentarer 

EpN – frist for å justere emnebeskrivelser for våren 2023, er 15. oktober 

Rutinebeskrivelse for emneansvarlige 
Det ble stilt et spørsmål om hvem kan hjelpe til med å oversette nynorsk til bokmål og bokmål til 
nynorsk? Dette er det instituttet som har ansvar for, og kan mulig koordineres ved studiekoordinator. 

Nytt kurstilbud fra Enhet for læring: Innføring og praktisk gjennomføring av Temabasert læring. 
Emnet gir 2 studiepoeng. 

Opptakstall, høsten 2022: 

Årstall Studieplasser 1.prioritet 
Fått 

tilbud Svart ja Registrert Aktive per 14.09.22 Permisjoner 
2022 29 65 77 42 36 35 1 

 

Status revisjon – Lone informerte 
Går saktere fremover enn vi ønsker oss, men har hatt to seminarer i høst: 
- Emneansvarligseminar  
- Studentworkshop – Innovasjonsworkshop, bruker Design Thinking. Tema studentene jobbet med: 
Praksis, fremtidsfarmasøyten og vurdering. Workshopen ble holdt av Susan Johnsen fra Forsknings- 
og innovasjonsavdelingen. Presentasjonen ettersendes. 
 
Målet for høsten er å få vedta en skisse til ny studieplan på overordnet nivå, slik at vi kan gå videre 
med detaljer fra 2023. 

Sak fra studieledelsen – Lone informerer 
Mitt UiB – studenter har evaluert bruken av Mitt UiB. Gjelder alle farmasiemner på Det medisinske 
fakultet. (kjemi og MAT101 ikke med). Rapport fra arbeidet er lagt ved. 

Status NORPART 
 – ankomst av 7 masterstudenter 23. september – 22. desember 
- årsmøte planlegges i slutten av november/desember (28. november til 2. desember). I samme 
perioden kommer det også tre gjesteforelesere. Da må vi ha dialog jobbe for å avtale 
masterprosjekter våre studenter kan gjennomføre i Tanzania studieåret 2023/2024. 
- ansatte fra UiB ønsker å reise til Tanzania våren 2023, for å holde gjesteforelesninger 

SHOT: Artikkel på uib.no: De fleste studentene har det bra, men noen faller utenfor | Aktuelt | UiB. 
SHOT resultater for UiB  
Frist for å søke om merittert underviser ved Det medisinske fakultet: 15. november 2022. 
Frist for å søke om merittert underviser ved Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet: 1. 
desember 2022. 
Eventuelt 
Sak til neste møte: Hvilket samarbeid ønsker MED å ha med SAV? Hvilke tjenester? Hvilke avdelinger 
skal involveres? Vurdere besøk for 1. årsstudenter. 

Sak til neste møte: EVU-emner for farmasi 

https://www.uib.no/foransatte/143210/epn-%E2%80%93-emneplanlegging-p%C3%A5-nett
https://www.uib.no/emne/MEDTBL601
https://www.uib.no/aktuelt/156563/de-fleste-studentene-har-det-bra-men-noen-faller-utenfor
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/universitetet_i_bergen_2.pdf
https://www.uib.no/pedagogiskakademi/112160/slik-fungerer-meritteringsordningen
https://www.uib.no/pedagogiskakademi/112160/slik-fungerer-meritteringsordningen


Sak til neste gang: vurdere å redusere antall medlemmer fra K2 

 
Neste møte: neste møte, onsdag 30. november, kl. 09.00 – 11.00 (rom 437, AHH) 
 

 

 

 


